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وضعیت سخت حقوق بگیران
زندگی کارمندان و کارگران در کشور تحت تاثیر شدید 
هزینه های  و  قیمت ها  افزایش سالانه  با  دارد.  قرار  تورم 
زندگی، توانایی این قشر برای تامین نیازهای اساسی خود 
و خانواده هایشان به شدت تحت فشار قرار گرفته است. 
این موضوع بویژه در شهرهای بزرگ، جایی که هزینه های 
مسکن و خوراک رو به افزایش است، نمود بیشتری پیدا 

کرده است.
تورم، تأثیر مستقیمی بر قدرت خرید کارمندان و کارگران 
تورم  میزان  با  تاخیر  با  و  ندرت  به  که  دستمزدها  دارد. 
همسان سازی می شوند، اغلب کفاف نیازهای ماهیانه را 
نمی دهند. در نتیجه، بسیاری از کارگران مجبور به انجام 
دو شغل به صورت همزمان هستند تا بتوانند به زندگی 

خود ادامه دهند.
این چالش ها تنها محدود به نیازهای روزمره مانند غذا 
به صورت  نیز  را  زندگی  کیفیت  بلکه  نیست،  و مسکن 
گسترده ای تحت تاثیر قرار می دهد. برای مثال، دسترسی 
به خدمات بهداشتی و درمانی مناسب، آموزش با کیفیت 
عملی  است.  یافته  کاهش  فراغت  اوقات  فرصت های  و 
شدن رویاها و آرزوها مانند دستیابی به مسکن مناسب، 
از  برخورداری  حتی  و  فرزندان  برای  عالی  تحصیلات 

تفریحات ساده، به مراتب دشوارتر شده است.
نتیجه ی این شرایط اقتصادی دشوار علاوه بر فشارهای 
مالی بلافصل، بر روابط خانوادگی، سلامت روان و آرامش 
اجتماعی نیز تاثیر منفی می گذارد. استرس مداوم ناشی از 
مشکلات مالی سبب شده تا بسیاری از کارمندان و کارگران 
از مشکلاتی همچون افزایش تنش در خانواده، اضطراب و 
افسردگی رنج ببرند. این مسائل، به نوبه ی خود، می توانند 
موجب کاهش بهره وری و در سطح کلان کند شدن حرکت 

چرخ های اقتصادی باشد.

نیما غلامرضایی سرمقاله

سخنگوی وزارت خارجه تصریح کرد: تحولات اخیر نشان 
داد که یک بن بست در شورای امنیت سازمان ملل ایجاد 
شده است و درواقع این شورا در انجام وظایف ذاتی خود 

ناتوان است.
ناصر کنعانی در نشست مطبوعاتی این هفته خود با 
محکوم کردن جنایت های رژیم صهیونسیتی در نوار غزه 
گفت: ۶۷ روز است که شاهد تهاجم صهیونیست ها به 
آدم کشی  ماشین  این مدت  در طول  و  غزه هستیم  نوار 
رژیم صهیونیستی ۱۷ هزار و نهصد و نود و هفت نفر را به 

شهادت رسانده است.
مبنی  آمریکا  اخیر  اقدام  محکومیت  همچنین با  وی 
بر وتو کردن قطعنامه شورای امنیت سازمان ملل متحد 
مبنی بر ایجاد آتش بس در نوار غزه گفت: آمریکا یک 
ایجاد  بر  مبنی  جهانی   جامعه  خواست   برابر  در  تنه 
ادامه  به  رای  و  است  ایستاده  غزه  نوار  در  بس  آتش 
فلسطین  مردم  علیه  صهیونیست ها  بربریت  و  توحش 
داده است. کنعانی گفت: وضعیت شورای امنیت نگران 
کننده است و این شورا نشان داده که در مقاطع حساس 
دهد. انجام  کامل  صورت  به  را  خود  وظایف   نمی تواند 
ایران در  امور خارجه جمهوری اسلامی  سخنگوی وزارت 
این نشست در پاسخ به سوالی در مورد برخی از اظهارات 
مطرح شده مبنی بر لزوم بازنگری در برجام و ایجاد برجام 
۲ گفت: ایده هایی تحت عنوان برجام ۲ معمولا از سوی 
کسانی مطرح می شود که  از انجام تعهدات خود نسبت 
به توافق برجام استنکاف کرده اند و تعهدات پذیرفته خود 
را انجام نداده اند و اکنون با مطرح کردن برخی از ایده های 
انحرافی به دنبال شانه خالی کردن از مسئولیت و توجیه 

بدعهدی خود هستند.
ایران تاکید کرد:  این دیپلمات ارشد جمهوری اسلامی 
ایران به برجام دیگری معتقد نیست و ضرورتی بر آن قائل 

نیست.
وی همچنین با بیان اینکه برجام یک توافق امضا شده 

است که در آن مسئولیت ها و تعهدات تمام طرفین به 
افزود: آن طرفی که  صورت کامل مشخص شده است، 
ایران  است  داده  انجام  توافق  این  در  را  خود  مسئولیت 
است و کسانی که به مسئولیت ها و تعهدات خود عمل 
نکرده اند حق ندارند از موضوعات انحرافی مانند برجام ۲ 

صحبت کنند.
اخیر  سفر  نتایج  درمورد  توضیحاتی  ارائه   کنعانی با 
رئیس جمهوری به روسیه در بخش دیگری از صحبت های 
خود گفت: در ماه های آینده نشست کمیسیون مشترک 
این  برگزاری  امیدواریم  و  می شود  برگزار  روسیه  و  ایران 
نشست باعث ارتقاء بیش از پیش همکاری های سازنده 

تهران و مسکو  مبتنی بر منافع دو کشور شود. 
وی همچنین در پاسخ به سوال دیگری در مورد علت 
در  خزر  دریای  حقوقی  رژیم  کنوانسیون  تصویب  عدم 
مجلس شورای اسلامی و توضیحاتی که وزیر خارجه در 
این ارتباط ارائه کرد و آخرین تلاش ها از سوی ایران برای 
تعیین سهم بستر ایران در دریای خزر تصریح کرد: این 
موضوع دارای یک روند تخصصی و نیمه حقوقی است و 
در همین چهارچوب این موضوع را دنبال می کنیم. نماینده 
ویژه ایران در امور دریای خزر در این ارتباط فعال است 
و نشست های متعددی را در سطوح مختلف دو جانبه و 
چند جانبه دارد. در این ارتباط تحقق منافع ایران برای ما 
مهم است و ما این موضوع را با جدیت دنبال می کنیم 
و همچنین بر ضرورت همکاری کشورهای ساحلی دریای 
و  توانمندی ها  از  عادلانه  و  مناسب  استفاده  برای  خزر 

پتانسیل های موجود در این منطقه تاکید داریم.
سوال  به  پاسخ  همچنین در  خارجه  وزارت  سخنگوی 
خبرنگاری در ارتباط با ادعاهای روز گذشته الشرق الاوسط 
در ارتباط با عدم انجام سفر رئیس جمهور به ترکیه و طرح 
این ادعا از سوی این رسانه مبنی بر اینکه علت لغو این 
سفر این بوده که ایران در جریان این سفر به دنبال این 
بوده که به ترکیه برای توقف همکاری های تجاری خود با 

رژیم صهیونیستی فشار بیاورد و در همین چارچوب ترکیه 
اقدام به لغو این سفر کرده است، گفت: پیش از این در 
مورد علت تعویق سفر رئیس جمهوری به ترکیه توضیح 
دادیم و این گمانه زنی های رسانه ای موثر نیست و برخی 
با طرح برخی از گمانه زنی ها به دنبال دستیابی به اهداف 

خاص هستند.
وی با بیان اینکه همانطور که پیش از این اشاره کرده 
بودیم این توافق صورت گرفته بود که بعد از دیدار وزیران 
امور خارجه ایران و ترکیه در حاشیه نشست شورای امنیت 
در ارتباط با موضوع فلسطین هماهنگی های تکمیلی برای 
که  انجام شود، گفت: همانطور  اشاره  مورد  انجام سفر 
می دانید به دلیل عدم صدور ویزای به موقع برای هیات 
جمهوری اسلامی ایران ما نتوانستیم در نشست شورای 

امنیت شرکت کنیم.
وی ادامه داد: در چارچوب توافق و گفت وگوهای انجام 
شده بین ایران و ترکیه سفر رئیس جمهوری به این کشور 
و همانطور  انجام خواهد شد  دیگری  زمانی  بازه  در یک 
که اشاره کردم این گمانه زنی های رسانه ای موثر نیست. 
وی ادامه داد: روابط ایران و ترکیه در حوزه های مختلف 

روابطی سالم و مکمل است.
سوال  به  پاسخ  همچنین در  خارجه  وزارت  سخنگوی 
دیگری در ارتباط با موضوع برجام و آخرین تحولات در 
وزیر  یکشنبه  روز  اظهارات  و  برجامی  مذاکرات  با  ارتباط 
موضوع  با  ارتباط  در  تهران  فنی  دانشکده  در  خارجه 
به  سوالی  به  پاسخ  در  گذشته  هفته  من  برجام گفت: 
موضوع برجام پرداختم و در این زمینه توضیح دادم و از 
هفته گذشته تا امروز اتفاق جدیدی در مورد روند مذاکرات 

رخ نداده است.
کنعانی تاکید کرد: همانطور که هفته پیش گفتم روند 
دیپلماسی در ارتباط با برجام همچنان باز است و در این 
زمینه مسیر دیپلماتیک پویایی خودش را دارد. البته تحت 
تاثیر تحولات منطقه این پویایی و تحرکات می تواند با فراز 

و نشیب هایی همراه باشد. کنعانی تاکید کرد: برجام به 
قوت خودش باقی است و هیچ کشوری به جز آمریکا از 
این توافق بین المللی تا کنون خارج نشده و ما به برجام 

پایبند هستیم.
ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
در خصوص سفر اخیر سرلشکر باقری رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح کشورمان به عراق و تاکید بر روند اجرایی 
کردن کامل توافق امنیتی ایران و عراق گفت: انتظار ایران 
در این زمینه  روشن است و آنچه سازوکارها و نهادهای 
نظامی انجام می دهند در چارچوب وظایف محوله است. 
کنعانی افزود: تلاش ها برای اجرایی کردن کامل این توافق 
نامه امنیتی  ادامه دارد و امیدواریم هر چه زودتر  به سطح 

مورد انتظار دو کشور دست پیدا کنیم.
این دیپلمات ارشد وی  سفر پوتین به این کشور عربی  
و موارد منتشر شده در آن در مورد فعالیت های هسته ای 
و تعامل ایران با آژانس انرژی اتمی  گفت: موضوع مرتبط 
با مسائل هسته ای و فعالیت های صلح آمیز هسته ای ایران 
مشخص و روشن است و در سازوکارهای روشن و قانونی 
فعالیت های هسته ای ایران ادامه دارد. جمهوری اسلامی 
ایران همواره در چارچوب سازوکارهای بین المللی از جمله 
در چارچوب همکاری سازنده با آژانس بین المللی انرژی 
به  را  خود  هسته ای  فعالیت های  بودن  صلح آمیز  اتمی 
منصه ظهور رسانده و اثبات کرده و حتی بعد از برجام 
در ۱۵ گزارش مدیرکل آژانس مورد تأیید قرار گرفته است.

نیز  ایران  موشکی  فعالیت های  کرد:  تصریح  کنعانی 
در چارچوب های قانونی و منطبق با عرف بین المللی در 
چارچوب افزایش قدرت و توان دفاعی ملی ایران به منظور 
انجام است.  انجام می شود و در حال  بازدارندگی  ایجاد 
این ها مواضع و دیدگاه های روشنی است و همواره مواضع 
شیوه های  به  بارها  ارتباط  این  در  ایران  روشن  و  اصولی 
مختلف اعلام شده و ما در این زمینه فعالیت های روشنی 

داریم و از حقوق قانونی خود استفاده می کنیم.

سخنگوی وزارت خارجه اعلام کرد

برجام به قوت خود باقی است

در نشست سفارت ایران با جمعی از مدیران وزارت حمل و نقل روسیه مطرح شد
وی میز مسکو نقشه راه آهن رشت – آستارا ر

خبر

یک عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس مطرح کرد
افزایش 18 درصدی حقوق متناسب با تورم 44 درصدی 

نیست

در  اسلامی  بودجه مجلس شورای  و  برنامه  ارکانی عضو کمیسیون  احسان 
واکنش به این مساله که »رئیس سازمان برنامه و بودجه از کسری بودجه در 
سال جاری خبر داده و از ناهماهنگی مجلس با دولت گلایه منده بوده است، مگر 
بودجه با هماهنگی دولت تنظیم نشده؟ و اینکه باید چه تدبیری برای سال آینده 
اتخاذ شود که شاهد چنین سخنانی از سوی دولتی ها نباشیم؟«، گفت: بودجه ی 
۱۴۰۲ لایحه ای بود که دولت به مجلس آورد و اگر اعلام شود که کسری دارد اولین 
جایی که زیر سوال می رود خود دولت و سازمان برنامه و بودجه است چراکه 
مهم ترین منبع درآمدی که منابع درآمد نفتی بود با پیشنهاد دولت ۱،۴۰۰،۰۰۰ 
بشکه در روز در لایحه و برای هر بشکه عدد ۸۵ دلار تصویب شد و مجلس هم در 
راستای همکاری با دولت و اینکه دولت در مقابل هرگونه کسری بودجه پاسخ گو 

باشد عیناً اعداد خود دولت را تصویب کرد.
وی ادامه داد: نشان به این نشان که در ۲۲مرداد آقای منظور اعلام کرد که 
ظرفیت تولید نفت ما از ۱،۴۰۰،۰۰۰ بشکه در روز هم فراتر رفته است و درخواست 
مجوز برای صادرات مازاد داشت تا بتوانند درآمدهای اضافی را وارد خزانه کنند؛ 
که مجلس در آن زمان با واقع بینی با این درخواست موافقت نکرد و امروز شاهد 
این هستیم که آقای منظور برخلاف صحبت های ۳ ماه پیش خودشان اعلام 
کردند که توان تولید ۱.۴ میلیون بشکه در روز را نداریم و عدد تولید و صادرات به 

مراتب پایین تر است.
نماینده مردم نیشابور در مجلس در ادامه اظهار داشت: به نظر می رسد ایشان 
سهواً یا به دلیل دیگر خیلی تمایل دارند تا قصور سازمان برنامه و بودجه در 
تخمین درآمدهای نفتی را از خود و این سازمان دور کرده و به گردن سازمان های 
دیگر بیاندازد که فعلا دم دست ترین مجموعه ای که پیدا کرده مجلس است، اما 
ایشان بدانند که مجلس و نمایندگان با تسلط بر سیر فرآیند تصویب بودجه ۱۴۰۲ 
و واقعیت ها و مستندات موجود اجازه نخواهند داد تا با سیاسی کاری، مجلس 
در این موضوع مقصر شناخته شود و خود سازمان برنامه و بودجه باید در مقابل 

این مسئله پاسخ گو باشد.
به گزارش ایلنا، وی در پاسخ به این سوال که »بحث درآمدهای مالیاتی دولت 
در هفته های اخیر بحث برانگیز شده است«، گفت: ما در جایی که افزایش درآمد 
مالیاتی براساس شناسایی گلوگاه های فرار مالیاتی باشد حمایت می کنیم اما 
درجایی که افزایش درآمد مالیاتی از افزایش درصد یا رقم خارج از قاعده ی دریافت 
مالیات از اصناف یا از تولیدکنندگانی که مالیات خود را پرداخت می کنند، باشد 
برایمان قابل قبول نیست و به معنی فشار بیشتر بر تولیدکننده و اصناف است که 

حتماً در این زمینه باید تجدید نظر بشود.
وی تصریح کرد: در جاهایی که تا به الان فرار مالیاتی داشتند و مالیات پرداخت 
نمی شده اگر دولت برنامه ای داشته باشد ما حمایت می کنیم. نماینده مردم 
نیشابور در رابطه با افزایش حقوق ۱۸ درصدی برای کارمندان دولت، تصریح کرد: 
نرخ تورمی که به تازگی اعلام شد ۴۴.۹ درصد بود، عددی که با پیشنهاد دولت 
می خواهد به حقوق کارمند اضافه شود ۱۸ درصد است، خود شما بین ۴۴ و ۱۸ 
نسبت بگیرید ببینید چقدر واقعیت دارد با تورم واقعی کشور.  وی افزود: حالا 
ما نمی گوییم افزایش حقوق ۴۴ درصد باشد اما متناسب با ۴۴ دیگر ۱۸ درصد 
هم نیست، حداقل عدد ۳۰ بیشتر متناظر بود و امیدواریم حتماً تجدید نظر در 
افزایش حقوق شاغلین و بازنشستگان در بودجه ی ۱۴۰۳ رخ بدهد. ارکانی تاکید 
کرد: قاعدتاً در کمیسیون تلفیق تلاش خواهد شد تا با رایزنی و در نظر گرفتن 

منابع، این اعداد افزایش پیدا کند و باید منتظر بمانیم تا نتیجه را مشاهده کنیم.

جمعی از مدیران وزارت حمل و نقل فدراسیون روسیه در نشستی با سفیر 
ایران و استاندار گیلان، به ارائه نقشه مقدماتی راه آهن رشت- آستارا پرداختند 
و اعلام کردند که روسیه آماده اعزام کارشناسان به ایران برای آغاز مطالعات 

زمین شناسی این خط ریلی است.
به گزارش ایرنا، در این نشست که دوشنبه در سالن تشریفات سفارت ایران 
در مسکو برگزار شد، مدیران کل همکاری بین المللی و حمل و نقل جاده ای 
وزارت حمل و نقل فدراسیون روسیه، معاون اول رئیس شرکت راه آهن و معاون 

رئیس اتحادیه حمل و نقل جاده ای این کشور حضور داشتند.
کاظم جلالی سفیر ایران در این نشست با اشاره به سفر پنجشنبه ۱۶ آذرماه 
تکمیل  موضوع  شد:  یادآور  مسکو،  به  ایران  اسلامی  رئیس جمهوری   ۱۴۰۲
زیرساخت های کریدور شمال – جنوب در نشست هیأت های بلندپایه در این 
سفر با حضور سید ابراهیم رئیسی و ولادیمیر پوتین روسای  جمهوری دو کشور 

بررسی شد.
وی با اشاره به ارائه گزارش وزیران راه و شهرسازی ایران و حمل و نقل روسیه 
به رؤسای جمهوری دو کشور در این نشست، گفت: تکمیل زیرساخت های 
کریدور از جمله آغاز ساخت خط ریلی راه آهن رشت – آستارا از نکات مورد تأکید 

آقایان رییسی و پوتین بود و باید در این زمینه، فعالیت ها شتاب گیرد.
استاندار گیلان که در رأس هیاتی از فعالان اقتصادی این استان و در راستای 
دیپلماسی بین استانی ایران و روسیه به مسکو سفر کرده است نیز در این 
نشست، با اشاره به کاهش سطح تراز آب دریای خزر، اراده کشورهای ساحلی 
برای حل این مشکل را خواستار شد و گفت: با توجه به اعلام کشور روسیه در 
زمینه لایروبی رود ولگا،  شتاب بخشی به این عملیات را خواستار هستیم تا امکان 
عبور کشتی ها با ظرفیت حداکثری حمل کالا در مسیر دریایی کریدور شمال – 

جنوب در دریای خزر فراهم شود.
اسدالله عباسی افزود: استان گیلان با بهره برداری از خط ریلی رشت – بندر 
کاسپین در ماه های آینده، ظرفیت جدیدی برای نقش آفرینی در حمل ترکیبی 

)زمینی – دریایی( کالا در کریدور شمال – جنوب را خواهد داشت.
استاندار گیلان در پاسخ به پرسش طرف روس در زمینه لزوم یا عدم لزوم حق 
العمل کاری واسطه ها برای تردد محموله های بار طرف روس در گمرک آستارا 
گفت: نیازی به حق العمل و ایفای نقش واسطه ها نیست و چنانچه گزارشی 
در زمینه سوءاستفاده برخی افراد با این عنوان به دست ما برسد، با آن برخورد 

می کنیم.

مدیرکل همکاری های بین المللی وزارت حمل و نقل روسیه نیز در این نشست 
از اراده جدی این کشور برای اجرای تعهدات خود در ساخت راه آهن رشت – 
آستارا سخن گفت و اظهار کرد: اعزام کارشناسان روس به ایران برای انجام 

مطالعات زمین شناسی این خط ریلی در دستور کار است.
ساپتکو با استقبال از پیشنهاد استاندار گیلان برای بررسی میدانی مسائل 
گذرگاه های مرزی در مسیر غربی کریدور شمال – جنوب در مسیر روسیه 
– جمهوری آذربایجان – ایران، ابراز امیدواری کرد که کارشناسان سه کشور 
بررسی وضعیت  به  مرزی  گذرگاه های  در  با حضور  برنامه ای مشترک  در 
این  در  کالا  ترانزیت  روند  به  برای شتاب بخشی  راهکارها  اتخاذ  و  موجود 

مسیر بپردازند.
معاون اول رئیس شرکت راه آهن روسیه نیز در این نشست با ارائه نقشه 
مقدماتی خط ریلی رشت – آستارا، تأکید کرد: با توجه به تأکید سران دو کشور 

بر اجرای سریع تر این خط ریلی، حق تعلل در این امر را نداریم.
پاولف در این راستا ابراز امیدواری کرد که زمین های مورد نیاز برای ساخت این 
خط ریلی، هر چه سریعتر تخصیص یابد تا عملیات ساخت آن پس از انجام 

مطالعات زمین شناسی آغاز شود.

و به شورای رقابت و به شورای رقابتبازار خودر درسدرس  بازار خودر
مقایسه تاثیر استاندارد های مقایسه تاثیر استاندارد های ۸۵۸۵ گانه در کارخانه و بازار گانه در کارخانه و بازار

سه شنبه 21 آذر 1402
28 جمادی الاول 1445 
12 دسامبر 2023
سال نوزدهم
شماره 5533
12 صفحه
5000 تومان
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رد پای سه مدل بانک کشور 
در وام دبش

شرح در صفحه  8

بررسی پشت پرده وام هایی که شرکت چای از بانک ها گرفت 

گروه اقتصاد - افشای فساد ۷/۳ میلیارد دلاری چای دبش، با واکنش های گسترده ای همراه شده است. اخیر 
انتشار یک گزارش نشان داده است که شرکت چای دبش توانسته در ۲ سال گذشته ۲ هزار و ۹۰۰ میلیارد 

تومان از بانک های کشور تسهیلات دریافت کند.
شرکت چای دبش که تا این لحظه بزرگ ترین رقم فساد مالی در کشور را ثبت کرده، بیشترین رقم تسهیلات 

خود را از بانک اقتصاد نوین دریافت کرده که معادل یک  هزار و ۸۳ میلیارد و ۸۱۰ میلیون تومان است.
به گزارش فرارو،  در بخش دیگری از گزارش هم میهن اشاره شده که بانک صادرات با پرداخت ۸۷۱ میلیارد و 
۱۴۸ میلیون تومان بزرگترین تسهیلات دهنده به دبش شناخته می شود. بانک شهر با پرداخت ۳۰۸ میلیارد 
و ۵۸۵ میلیون تومان، بانک خاورمیانه با پرداخت ۱۸۶ میلیارد و ۹۹۸ میلیون تومان، بانک کارآفرین با 
پرداخت ۱۶۶ میلیارد و ۴۹۹ میلیون تومان، بانک ایران زمین با پرداخت ۱۳۰ میلیارد تومان، بانک ملی با 
پرداخت ۱۰۰ میلیارد و ۳۳ میلیون تومان و بانک تجارت با پرداخت ۸۹ میلیارد و ۵۰۸ میلیون تومان در 
مقام های بعدی قرار دارند. پس از افشای اطلاعات درباره فساد مالی چای دبش، مدیر اجرایی سندیکای چای 
گفت: »یازده دی ماه سال ۱۴۰۱ هم گزارشی از اسناد و اطلاعاتی داشتیم و در حضور نماینده لاهیجان آقای 
فرخی به وزیر وقت آقای ساداتی نژاد ارائه دادم. در آن دیدار نیز ناهمخوانی اعداد و ارقام و مستندات را به 

وزیر وقت شفاهی و کتبا توضیح دادیم.«. 
درخصوص نحوه رسیدگی به این پرونده و چگونگی برخورد با متخلفان نیز حجت الاسلام اژه ای، رئیس 

دستگاه قضا، گفت:...

ود صلح در  فراز و فر
قفقاز

توسعه باید همراه با 
عدالت اقتصادی باشد

 آتش زیر خاکستر
در استقلال و پرسپولیس

نگاه کارشناسان به توافق احتمالی 
میان آذربایجان و ارمنستان

رئیسی در مراسم افتتاح همایش 
اقتصاد ایران مطرح کرد

دو تصمیمی که
»زلزله« می شود

 صفحه  9

پیگیری  و رسیدگی 
به فساد اخیر 

همچنان ادامه دارد


